
PREGUNTA QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS AL PLE DEL 19

DE  DESEMBRE  DEL  2016  SOBRE  PROBLEMES  DE  MOBILITAT  A  LA

URBANITZACIÓ PÀMIES 

A data 23 de maig de 2016 el Grup Municipal de Ciutadans va registrar una instància

exposant que havia rebut queixes per part de veïns de la Urbanització Pàmies referents

als problemes de mobilitat a la via pública per als veïns d’aquesta zona de la ciutat. A

més, es va adjuntar un informe elaborat per veïns de l’esmentada urbanització al qual es

recollien les reivindicacions de millores i que incloïa una recollida de firmes.

Donat el termini de temps transcorregut sense haver obtingut resposta, el Grup Municipal

de Ciutadans formula les següents 

PREGUNTES:

 Té previst l’equip de govern contestar a l’esmentada instància? 

 Ha dut a terme l’Ajuntament alguna millora de mobilitat a la Urbanització Pàmies

com a resposta a aquestes reivindicacions veïnals?

 En cas contrari, té previst fer-ho?

 En cas de no donar solució a les reivindicacions d’aquests veïns, té previst l’equip

de  govern  entregar  al  Grup  Municipal  de  Ciutadans  l’informe  que  va  sol·licitar

argumentant el motiu pel qual no es pot donar resposta a aquesta problemàtica?

Reus, 14 de desembre del 2016

Sr. Juan Carlos Sánchez

Portaveu G. M. Ciutadans


